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1. Nyt fra elevrådet/eleverne. 

Intet nyt.  

 

2. Nyt princip for Skolehjemsamarbejdet. 

Vi har modtaget forslag fra afdelingerne og fra forældre på møder og pr. mail.  

Fra alle tre afdelinger/årgange vil der komme en udmelding om, hvordan skole/hjem 

samtalerne kommer til at foregå i dette skoleår. Den første samtale vil blive afviklet inden 

årsskiftet.  

Bestyrelsen vil arbejde videre med udarbejdelse af princippen ved næste møde på baggrund 

af et oplæg fra Peter.  

 

3. Kvalitetsrapport 2014. 

På et møde den 7.10 blev betingelserne for udarbejdelsen af kvalitetsrapporten for 2014 

fremlagt for bestyrelsesformanden og skolelederen. Tidsplanen er lidt presset: 08-11-2014 

til 3 arbejdsdage før en samtale mellem ledelsen og skolechefen, skal der ligge et forslag, 

hvor skolens MED-udvalg har været inddraget. 03-11-2014 til 10-12-2014: Samtale mellem 

skoleledelse og skolechef. 15-12-2014: Endelig udgave af kvalitetsrapporten skal ligge klar. 

17-12-2014 til 16-01-2014: Skolebestyrelserne udarbejder på baggrund af den foreliggende 

kvalitetsrapport en årsberetning. Februar/marts 2015: politisk behandling af 

kvalitetsrapporten. Som noget nyt behandles skolebestyrelsens beretning politisk. 

Bestyrelsen drøftede følgende punkter som indsatsområder i kvalitetsrapporten: Løbende 

evaluering og kommunikation omkring skolereformens indsatsområder, holddeling og 

inddragelse af forældrenes viden og kundskaber ind i børnene skoledag.  

 

4. Orientering om tidlig opsporing og indsats: TOPI. 

Overlund Skole har arbejdet med tidlig opsporing og indsats i indskoling siden 2013. 

I løbet af 2014 bliver modellen indarbejdet i mellemtrin og udskoling. Overlund Skole har 

været med til at udvikle registreringen af data i samarbejde mellem skolen og forvaltningen 

og mellem skolen og firmaet klassetrivsel.dk. Alle baggrundsoplysninger og værktøjer kan 

ses på Viborg Kommunes hjemmeside: http://kommune.viborg.dk/Borger/Boern,-unge-og-

familie/Tvaergaaende-indsatser/Tidlig-opsporing-og-indsats 

 

5. Møde mellem skolebestyrelsen ved Houlkærskolen og Skolebestyrelsen ved Overlund 

Skole. Strukturdebatten er indtil videre udskudt, men ville det være en god idé med et møde 

mellem bestyrelserne, for at afsøge mulighederne for samarbejde? 

http://kommune.viborg.dk/Borger/Boern,-unge-og-familie/Tvaergaaende-indsatser/Tidlig-opsporing-og-indsats
http://kommune.viborg.dk/Borger/Boern,-unge-og-familie/Tvaergaaende-indsatser/Tidlig-opsporing-og-indsats
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Bestyrelsesrepræsentanterne Søren og Nikolaj vil mødes med Houlkærskoles bestyrelse og 

drøfte et fremtidigt samarbejde, hvor en start kunne være valgfag.  

 

6. Årshjul. Bilag sendes ud mandag, så arbejdsgruppen har mere tid til at komme med 

forslag. 

Årshjulet vil efter behov blive opdateret. 

 

7. Dialogmøde mellem Børne- og Ungdomsudvalget og formænd og næstformænd for 

skolebestyrelserne den 3.11. 2014. 

Søren og Berit deltager.  

 

8. Skal vi have et tillæg til forretningsordenen ud over den der fremgår af 

styrelsesvedtægten? 

Bestyrelsen er enig om at de gældende styrelsesvedtægter er dækkende. 

 

9. Trafikken på Tværvej.  

Politiet har observeret trafikken på tværvej og mener, at bilerne kører pænt og børnene 

færdes sikkert. 

Peter undersøger Park og Vej om de evt. kan fjerne hækkene, hvor børnene går over.  

Ledelsen vil allerede nu begynde at tænke sikker skolevej, når Overlund Skole flytter på 

Vinkelvej.  

 

10.  Viborg Kommune har købt Handelsskolen på Vinkelvej. 

Overlund Skole og Rosenvængets flytter til Handelsskolen på Vinkelvej. 

Ledelsen vil løbende kommunikere til forældrene og personalet, når der sker videre tiltag i 

processen.  

 

11. Nyt fra skolen. 

Ingen punkter 

 

12. Meddelelser. 

Ingen punkter 

13. Evt. 

Ingen punkter 
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